

## PROTOKOLL nr 16

### 2022-06-18 Årsmöte Risö Samfällighetsförening

När: 2022-06-19 kl. 14:00

Var: Fotbollsplanen Östra Risön



#### 1. Val av ordförande för stämman

Lars Björs valdes till mötesordförande.

#### 2. Val av sekreterare för stämman

Anna Spikh valdes till sekreterare.

#### 3. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare

Anthony Gilley och Anders Hegmo valdes till justeringsmän tillika rösträknare.

#### 4. Fråga om stämmans behöriga utlysande

Besvarades av årsstämman med ja.

Kallelse med dagordning, Verksamhetsberättelse, Årsredovisning, Revisionsberättelse, Budget och debiteringslängd, Fullmakt, Motion samt Valberedningens förslag utskickat till medlemmarna 3 veckor innan mötet via email.

Ett fåtal medlemmar som saknar email har fått utskicket via post.

Materialet har också publicerats i facebook-gruppen: Risö Samfällighetsförening.

#### 5. Fastställande av röstlängd

Röstlängd fastställdes.

#### 6. Fastställande av dagordning

Den föreslagna dagordningen godkändes.

#### 7. Styrelsens verksamhetsberättelse

Lars Björs gick igenom årsberättelsen som också skickats ut tillsammans med kallelsen. Statusuppdatering avseende färjebryggan, sophantering, stigar och väntkur. 2021 års verksamhetsberättelse läggs till handlingarna.

#### 8. Revisorernas berättelse

Revisor Åsa Cider meddelar att räkenskaperna är fint skötta, utan anmärkning och därmed godkänd. Revisionsberättelsen är utskickad tillsammans med kallelsen.

#### 9. Fastställande av resultat

Annika Hedström redogjorde för det ekonomiska resultatet. Årets resultat utgick till 10.860 kr och var i linje med vår budget.

Styrelsens förslag är att vi inte binder mer pengar i bryggfonden. Det klargjordes att styrelsen har mandat att ta beslut angående investeringar i bryggan, men styrelsen kommer att meddela alla beslut till medlemmarna.

Enig årsstämma fastställde resultatet.

#### **10. Ansvarsfrihet för styrelsen**

Enig årsstämma beviljade ansvarsfrihet för styrelsen.

#### **11. Propositioner från styrelsen**

Styrelsen har inte föreslagit några propositioner.

#### **12. Motioner från medlemmar**

En inkommen motion avseende skapande av en genomförandegrupp från Annika Boberg och Klas Lüppert.

Årsmötet tyckte att detta förslag var bra och gruppen beslutades bestå av Annika Boberg, Daniel Bothén och Kjell Karlsson.

#### **13. Ersättning till styrelse och revisorer**

Enig årsstämma beslutade att ingen ersättning skall utgå till styrelse och revisorer.

#### **14. Val av styrelse (valberedningen)**

Valberedningen redogjorde för sitt förslag som också skickats ut i samband med kallelsen.

Enig årsstämma biföll valberedningens förslag.

Ordförande Lars Björs (omval), 1 år  
Suppleant Klas Lüppert (omval), 1 år  
Suppleant Göran Berg (omval), 1 år  
Kassör Annika Hedström (omval), 2 år  
Sekreterare Anna Spikh (omval), 2 år

Sitter kvar:

Ledamot Anders Svensson (1 år kvar)

#### **15. Val av revisorer och revisorssuppleant (valberedningen)**

Enig årsstämma biföll omval av revisor: Åsa Cider och revisorssuppleant: Maja Lüppert ytterligare 1 år.

#### **16. Frågan om ny valberedning**

Daniel Bothén och Christer Olausson valdes av enig årsstämma till valberedning för 1 år.

#### **17. Styrelsens förslag till budget**

Föreningens kassör föredrog styrelsens förslag till budget, avgifter och avsättning till fonder.

Avgiften från föregående år kvarstår.

Förslag till debitering 2022-2023:

- Medlemsavgift 100 kr per fastighet/år, totalt 5 400 kr
- Bryggavgift 400 kr per fastighet/år, totalt 21 600 kr
- Nyttjandeavgift 300 kr per hushåll, totalt 18 600 kr

(justering för flerhushållsfastigheter enligt debiteringslängd)

Totala intäkter för året blir 45 600 kr och efter kostnader blir det budgeterade överskottet 10 000 kr för året. Detta överskott är till för oförutsedda kostnader.

## **18. Fastställande av budget**

Budgeten fastställdes av enig årsstämma som biföll styrelsens förslag.

## **19. Firmateckning och bankfullmakt**

Årsmötet beslutade att ordförande Lars Björs och kassör Annika Hedström tecknar föreningens firma var för sig.

Årsmötet beslutade att Lars Björs och Annika Hedström tecknar föreningens bankkonto i Nordea var för sig.

## **20. Bankfullmakt Ljungbackens bryggförening**

Årsmötet beslutade att Ljungbackens bryggförening har rätt till eget konto i Nordea.

Årsmötet beslutade att Lennart Cider har rätt att teckna kontot själv.

## **21. Övriga frågor**

- Lars Björs meddelar medlemmarna att vi får en ny medlem i samfälligheten med anledning av avstyckning av fastighet Risö 1:51.  
Samfälligheten kommer avskryva historisk skuld för medlemskap i samfällighetsföreningen.
- Annika Boberg informerade om säkerhetsarbetet på ön.
  - Vi har fått tillgång till ytterligare 1 pump. All utrustning tillhör SBRF. Vi på ön måste öva för att få lov att använda utrustningen.
  - I år kommer brandövningarna att bestå av sk. Momentövningar. Detta går ut på att alla skall få känna på och öva in alla moment.
  - Brandövningarna kommer att hållas 16/7 och 30/7 kl 11-13.
  - Även boende på Kärrsön kommer att delta i vår brandövning.
- Kerstin Kristensen meddelar från husen längst väster ut på ön att den eldningshög som skapats måste skötas. Detta är inte en allmän hög där alla får lov att slänga saker. Behåll det som skall slängas på den egna tomten till dess att det eldas.
- Kerstin Kristensen informerar att hon varit i kontakt med Länsstyrelsen angående 5 knop vid Risön. En överklagan på beslutet är skickad till Regeringsrätten.
- Daniel Bothén informerar att de planerar att genomföra 3 konserter utanför Charlottas gård i sommar och hälsar alla välkomna. Artisterna kommer hålla till på deras altan och publiken tar med egen stol och är på gångvägen utanför. Det kommer finnas swish som betalmodell för konserterna. Konserterna kommer att hållas 9/7, 25/7 och 31/7 och annonseras i väntkuren och på facebook.
- Vita huset firar 20-års fest i år den 23/7
- Styrelsen har tackat nej till helikopterflygning i år.
- Midsommarfirandet startar med att alla som vill plockar blommor till midsommarstången och träffas på fotbollsplanen kl 11 för att klä och resa stången.  
Därefter är alla välkomna kl 15 för dans.
- Det planeras att sätta upp en Pantamera låda i väntkuren. Där är ni välkomna att lägga all er pant.  
Pengarna går till sjöräddningen.

## **22. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt**

Stämmoprotokollet tillgängliggörs så hemsidan.

Medlemmarna tackar styrelsen för sitt arbete under året och årsmötet avslutades.

Vid protokollet

Anna Spikh

Sekreterare

Anthony Gilley

Justerare

Anders Hegmo

Justerare